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W nawiqzoniu do mojej interpelacji z dnia 77.10.2077 w sprowie

n a p rawi e n i o za pa d n iqteg o beto nowe go ch o d n i ko wo k6l stu dzie n ki
kanalizacyjnej od strony balkon6w przy ul. Mozowieckiej 3 i odmowy z dnia
6.1.1.2017r znak GM.0003.101.2017 wykonania naprawy przez miasto proszq

zotem o wyegzekwowanie noprowy od osoby czy te2 instytucji, kt6ro

odpowioda za taki ston. Przypomne Panu Prezydentowi,2e noprawa chodnika i
studzienki jest no dzialce 125/6, kt6ro noleiy do miosta.

Tak wiqc skoro miasto nie poczuwa siq do naprawy zopadniqtego chodniko tak
jak wspomnialem wy2ej uprzejmie prosze o wyegzekwowanie naprawy od
osoby czy teL instytucji, kt6ra zobowiqzona bgdzie do naprawy chodniko i
studzienki.

Proiba moja o pilne noprowienie zopodlisko chodniko wok6t studni
konalizacyjnej podyktowana jest tym, 2e kilko metrow dalej jest ploc zabow i
mo2e dojii do trogedii tym bardziej, 2e jest to powa2ne uszkodzenie chodnika.

Z powoianiem


